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Abstract (en)

The device (10) has a rocker (11) moved in rotation about a rotation pin (3). A lever is moved in the rotation, and an elastic element e.g. torsion
spring, is connected to the lever such that the lever occupies a stable position in which the lever holds the rocker in a locking position and another
stable position in which the lever holds the rocker in an unlocking position. The elastic element is fastened to the lever in a position away from the
rotation pin of the lever to exert moment of inertia on the lever tending to hold the lever in the locking and unlocking positions. An independent claim

is also included for a sports boot comprising a collar.

Abstract (fr)

Dispositif de verrouillage et déverrouillage (10) pour former une interface entre la coque (1) et le collier (2) d'une chaussure de sport, caractérisé
en ce qu'il comprend une bascule (11) mobile en rotation autour d'un axe (13), un levier (15) mobile en rotation et un élément élastique lié au
levier (15), de sorte que le levier (15) peut occuper une premiére position stable dans laquelle il maintient la bascule (11) dans une position de
verrouillage et une seconde position stable dans laquelle il maintient la bascule (11) dans une position de déverrouillage.
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